
SVET STARŠEV          

                                                                       

 

ZAPISNIK 

 

1. seja Sveta staršev v šol. leto 2016/17 z dne 29. 9. 2016  ob 

17.30 uri. 

 

Prisotni: člani sveta staršev – lista prisotnosti, ravnatelj Vladimir 

Znoj, poslovna sekretarka Dragica Majce. 

 

Seja se je pričela ob 17.30 uri. 

Predsednica je pozdravila prisotne in ugotovila, da je svet sklepčen. 

Predlagala je naslednji dnevni red in prisotni so ga potrdili. 

 

1. Predstavitev novih članov.  

2. Pregled sklepov in potrditev zapisnika zadnje seje. 

3. Novosti v šolskem letu. 

4. Pregled Letnega delovnega poročila za šolsko leto 2015/16. 

5. Pregled Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2016/17. 

6. Volitve predstavnikov staršev v Svet zavoda. 

7. Razno. 

 

 

Ad 1)   
Predstavili so se vsi člani Sveta staršev. 

 

Ad 2) 

Predsednica je prebrala sklepe zadnje seje. 

Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 900-16/17_1/1: Zapisnik zadnje seje 

Sveta staršev se potrdi. 

 

Ad 3) 

Ravnatelj je predstavil novosti v šolskem letu 2016/17: 

- Izvedli bomo tabora za 2. in 4. razred, ki bo jezikovne narave. 

- Inovacijski projekti. Inovacijski projekt Učimo se skupaj je namenjen medsebojnemu 

sodelovanju, povezovanju in učenju učencev razredne in predmetne stopnje. Učenci 

predmetne stopnje se bodo pri pouku pripravili na snov, ki je v učnem načrtu na razredni 

stopnji in sovpada z učno snovjo pri njihovem predmetu na predmetni stopnji, ter jo 

predstavili učencem v posameznih razredih na razredni stopnji na zanimiv način. 

- Certifikat: Projekt LEAF Znanje o gozdovih. V projektu so sodelovali vsi učenci od 1. do 3. 

razreda, ter nekaj učencev predmetne stopnje. Učenci razredne stopnje so si izbrali kotiček v 

okolici šole in ga opazovali v različnih časovnih obdobjih. Svoja opažanja so zapisali, 

fotografirali in izdelali preprost zemljevid. Razmišljali so tudi o tem, kako bi povečali biotsko 

pestrost v svojem kotičku. Nekateri so postavili hotel za žuželke, drugi kup zemlje pokrite z 

listjem. Učenci predmetne stopnje pa so se lotili oblikovanja eko listine o gozdovih. 

Ker smo zaključili celoten krog po 7 korakih, smo si prislužili certifikat LEAF 2016. 

- Pripravljamo izobraževanje - prva pomoč za zaposlene.  

- Gradnja prizidka se bo začela predvidoma v februarju 2017. 

 

Ad 4) 

Ravnatelj je predstavil Letno delovno poročilo 2015/16, ki je tudi objavljeno na šolski spletni strani.  

Pripomb ni bilo. 
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Ad 5) 

Ravnatelj je predstavil Letni delovni načrt 2016/17, ki je tudi objavljen na šolski spletni strani. 

Pripomb ni bilo. 

 

 

Ad 6) 

Člani Sveta staršev so predlagali naslednje starše za kandidate v Svet Zavoda: 

- Jurij Horvat 

- Saša Kraševec 

- Manja Vršič 

- Tina Žejn 

Poslovna sekretarka je zapustila sejo, da pripravi gradivo za volitve, ki se bodo izvedle na koncu seje. 

Seja se je nadaljevala. 

 

Ad 7)  
Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 900-16/17_1/2: Go. Nadja Šalamun je 

ponovno imenovana  v odbor  šolskega sklada. 

 

Pripombe, vprašanja:  

- na osnovi česa učitelj določa kriterije znanja (ali je res da so na naši šoli kriteriji precej nižji 

kot na drugih osnovnih šolah-posledično naj bi otroci imeli višje ocene za nižji nivo znanja, 

vendar pa imajo ti isti otroci na srednjih šolah precejšnje težave pri glavnih predmetih) 

Odgovor: Učitelji avtonomno oblikujejo kriterije, ki so enotni za vse učence naše šole na osnovi ciljev 

v Učnem načrtu. Nimamo podatka, da bi naši učenci imeli večje težave na srednjih šolah zaradi 

predznanja.  

- rezultati lanskoletnih NPZ jev? 

Odgovor. Rezultati so v Letnem delovnem poročilu, ki je objavljen na spletni strani šole in v fizični 

obliki v tajništvu šole. 

- zakaj je bilo potrebno zamenjati učitelja za matematiko, ko naj bi v 8. in 9. razredu imeli 

istega učitelja-učenci učiteljičine razlage ne razumejo, v razredu naj bi vladala nedisciplina kar 

naj bi še oteževalo učni proces. 

Odgovor: Učitelji se menjajo na osnovi sistemizacije ur in dogovora znotraj aktiva. 

- starši smo opazili da imajo otroci pri fiziki malo znanja, ne razumejo razlage... 

Odgovor: hospitacije ravnatelja pri urah v letošnjem letu. 

- pri športni vzgoji fantje igrajo samo nogomet-sprašujemo: mora učitelj delati po učnem načrtu 

ali mu tega ni treba? 

Odgovor: Da, po učnem načrtu. Ravnatelj bo izvajanje športne vzgoje pri obeh učiteljih preverjal. 

- pohvala za tabor na katerem so bili učenci 9.razredov in učiteljic ter njihov vloženi trud. 

- 4. b popoldansko  varstvo -  kaos  vlada v razredih 

Odgovor: hospitacije ravnatelja in dogovor kdaj bo čas za naloge in učenje. 

- Jezikovni tabor 4.razredi. Cena EUR 150 se nam staršem zdi visoka. Na zadnji seji nam je bilo 

predstavljeno, da bo cena okoli 100 EUR. Zanima nas kaj je botrovalo 50% povišanju cene. 

Drugače pa bi še enkrat pohvalil šolo, da se je lotila organizacije tabora. Otroci se zelo 

veselijo.  

Odgovor: Pri informativni ponudbi smo se zmotili pri ceni penziona učencev. Cena bo cca 110 EUR. 

- Učbenik za angleščino. Učbenik so si otroci sposodili iz šolskega sklada. Učiteljica za 

angleščino je potem otrokom naknadno predlagala, da lahko tudi kupijo svojega, da bodo 

lahko v njega pisali. Razumemo, da je učiteljica hotela dobro. Ni pa racionalno to, da sklad 

kupi učbenik, potem ga pa še starši kupujemo. Ali naj bo eno ali pa drugo. Verjetno razumete, 

da je večina otrok doma prosila starše, da naj učbenik kupijo, če je tako predlagala učiteljica 

(da bodo lahko pisali v učbenik). Ni toliko problem v tem, da učbenik kupijo starši, ampak 

potem so dvojni stroški, v kolikor učbenik kupi še šola.  

Odgovor: Do naslednjega leta se bomo pripravili, da do tega ne bo prišlo. Učenci in starši bodo 

pravočasno obveščeni. 



- Lutkovni krožek bo potekal 5.uro v sredo. Takrat imajo 4.razredi še pouk. 

Odgovor: Urnik za interesne dejavnosti je nemogoče sestaviti, da bi vsi učenci lahko obiskovali vse.  

- Prehrana - sladoled naj bi bil stopljen in tudi enkrat  zanič kornet. Ali je tovrstna hrana še pred 

potekom roka trajanja? 

Odgovor: Hrana je preverjena in ni pred potekom roka trajanja. 

- Nemščina 4.razred - 40 otrok na eno učiteljico?  

Odgovor: Ne drži. Normativ je 28 učencev. 

- Referat. Pošiljam vam še en komentar enega od staršev glede priprave referata pri predmetu 

NIT: "Učitelj je tisti, ki mora učencem razložiti in na primeru pokazati, kako se določene 

zadeve pripravijo in kako k njim pristopiti, še posebej, če se z njimi srečujejo prvič, kot je to v 

primeru referata. Absolutno preveč bremena pade na starše. Otroke je treba naučiti "loviti 

ribe", ne pa da jim ribo servirati na krožnik. Razumem, da morajo učitelji izpolnjevati učne 

načrte in nimajo časa za utrjevanje snovi z otroki ali za razlago o tem, kako se pripravljajo 

referati in kaj je to "power point" idr, vendar pa menim, da bi morali učitelji vseeno otrokom 

več in bolj razložiti zadeve, ker ko otroci enkrat stvari razumejo, dobijo temelje in ne bodo 

imeli  težav z učenjem, ne zdaj ne v prihodnje.” 

Odgovor: Učitelji se bodo dogovorili, v katerem razredu je smiselno pričeti z referati v elektronski 

obliki. Takrat bodo tudi učencem predstavili osnove. 

- Ali bi se lahko odprlo dodatno jutranje varstvo za tiste otroke, ki bi prišli med 7.30-8.05?" 

Odgovor: Jutranje varstvo se prične že ob 6.20. Delo je načrtovano in bi bilo zelo moteče za učence, če 

bi vsakih nekaj časa vstopali novi. 

- Učitelji zamujajo v razred, kar se nam ne zdi v redu. Prosimo, da se to ne dogaja oz. le takrat 

ko res ne gre drugače. 

Odgovor: Poskrbljeno, da se to ne bo več dogajalo. 

E asistent ponuja določene ugodnosti staršem proti plačilu, ki pa niso usklajene s šolo. Šola uporablja 

ta program izključno za interno rabo, da ne uporabljamo več papirne dokumentacije. Predlagam, da 

koristite samo osnovni – brezplačni paket in čimbolj koristite tudi individualne govorilne ure - torej 

oseben stik. 

- Pohvala vodstvu šole za organizacijo jezikovnega tabora in novih dejavnosti (dramski in 

lutkovni krožek). Na splošno je ponudba dejavnosti pestra in raznolika. Pohvalno! 

 

 

Izvedli smo tajne volitve staršev v Svet zavoda izmed predlaganih kandidatov. 

SKLEP ŠT. 900-16/17_1/3: Izvoljeni so bili kandidati, ki so prejeli največ glasov: 

 

       -     JURIJ HORVAT 

- SAŠA KRAŠOVEC 

- TINA ŽEJN 

 

 

Seja se je zaključila ob 19.15 uri 

 

 

Zapisala: Dragica Majce                                                               Predsednica Sveta staršev: Irma Bartol 


